
نگـاهی کوتـاه بـه مصـاحبه رئیـس
سـابق هیـات فوتبـال اسـتان بـا

خبرگزاری فارس
رئیس سابق هیات فوتبال استان در مصاحبه با خبرگزاری فارس بار
دیگر مطالبی را مورد تاکید قرار داده است که نگاهی کوتاه به بخشی

از آن گفتگو لازم و ضروری به نظر می رسد.
باید خدا را شکر و سپاسگزار بود که بعد از آن اتفاق دلخراش و
حادثه تلخ، وی سلامتی خود را باز یافته و توان حضور در هیات
فوتبال را به دست آورده است. بر اساس شنیده ها در دو ماه گذشته
به دلیل شرایط جسمانی خاص، حضور مستمر در هیات فوتبال برای وی
امکانپذیر نبوده و این مصاحبه به نوعی اعلام سلامتی و اغاز به کار
دوباره در هیات فوتبال استان محسوب می شود.امید است حوادث تلخ و
ناگوار، شادی و خوشحالی خانواده ورزش استان را به غم ها و مصیبت

ها تبدیل نکند.
وی گفته است که تمامی فعالیت های هیات فلوتبال استان منطبق بر
اساسنامه فدراسیون است. همین یک جمله و ادعای این که هیات فوتبال
استان اردبیل در شش سال گذشته همه فعالیت ها و اقداماتش بر اساس
اساسنامه بوده است نشانی از کم لطفی و تحت تاثیر قرار دادن افکار

عمومی با کلمات و جملات زیبا و پسندیده است.
بند 4 ماده 9 اساسنامه هیات های استانی فوتبال می گوید: “مجمع
عمومی سالی یک بار تشکیل می شود” و در بند 5 همان ماده نیز آمده
است: “دبیر هیات با تصویب هیات رئیسه می بایست حداقل یک هفته و
حداکثر 15 روز قبل با دعوت نامه کتبی تاریخ و محل تشکیل مجمع و
دستور جلسه و در صورت نیاز عملکرد مالی و حسابرسی و یا سایر

گزارشات را برای کلیه اعضاء ارسال نماید”.
اگر ادعای این که همه اقدامات هیات فوتبال استان بر مبنای
اساسنامه فدراسیون است صحیح باشد در شش سال گذشته می بایست شش
مجمع عمومی عادی برگزار می شد . سؤال این است مجمع سالیانه هیات
استان در چه تاریخ هایی، با حضور چه کسانی و در چه محل هایی

تشکیل یافته و صورت جلسات آن مجامع و مصوبات آنها چه بوده است؟
در ماده 10 اساسنامه که اختیارات و وظایف مجمع سالیانه مورد توجه
قرار گرفته است در بند 7 آن تصویب برنامه و بودجه پیشنهادی
سالیانه هیات و در صورت نیاز ترمیم بودجه یکی از مهم ترین وظایف
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مجمع ذکر شده است. برنامه ها و بودجه سالیانه هیات فوتبال استان
در کدام مجمع به تصویب رسیده است؟ آیا برنامه ها و بودجه هیات

بدون تصویب مجمع می تواند صورت قانونی به خود بگیرد؟
در تبصره یک ماده 8 اساسنامه آمده است: “رئیس فدراسیون رئیس مجمع
می باشد که در صورت عدم حضور، شخص مدیر کل تربیت بدنی ریاست مجمع
را به عهده خواهد داشت”.( بدیهی است رسمیت مجمع منوط به حضور یکی

از نامبردگان است).
آنهایی که مدعی قانون مداری و عمل به اساسنامه می باشند مشخص
کنند که پس از برگزاری مجمع انتخاباتی هیات استان، رئیس فدراسیون
به طور رسمی چند بار به استان مسافرت کرده و ریاست مجامع برگزار

شده را بر عهده گرفته است؟
این را نیز همه می دانند که وقتی قرار بر برگزاری مجمع در دوره
مدیریت احد پازاج بر اداره کل ورزش و جوانان گرفته شد، رئیس
فدراسیون از مسافرت به اردبیل خودداری کرد و فریدون اصفهانیان را
که بر اساس اساسنامه نمی توانست در مجمع سمتی داشته باشد به
استان اعزام کرد و آن مجمع نیز به دلیل ترک جلسه توسط مدیر کل از

رسمیت افتاد و هیچ مصوبه ای در آن به تصویب نرسید.
با توجه به اساسنامه و موارد ذکر شده در آن ادعای این که همه
اقدامات هیات فوتبال استان بر اساس اساسنامه فدراسیون صورت می
پذیرد ادعایی قابل قبول نمی تواند باشد. رکن اساسی و مهم عمل به
اساسنامه تشکیل مجامع سالانه و تصویب برنامه ها و بودجه یک سال
هیات می باشد. زمانی که در شش سال گذشته برای یک بار هم مجمع
سالانه به طور قانونی تشکیل نیافته و برنامه های پیشنهادی به
تصویب نرسیده است چگونه می توان سنگ عمل به اساسنامه را به سینه

زد؟
یکی دیگر از موارد مورد اشاره شده در آن مصاحبه برنامه محوری از
شاخصه های اصلی هیات فوتبال استان ذکر شده است. بر اساس اساسنامه
همه برنامه های پیشنهادی هیات فوتبال در صورت طرح در مجمع سالانه
و تصویب آن صورت قانونی پیدا کرده و لازم الاجراء خواهد بود.
برنامه هایی که در شش سال گذشته توسط هیات فوتبال به مورد اجراء
گذاشته شد توسط کدام مجمع به تصویب رسیده و بر اساس کدام صورت

جلسه برای اجرا به رئیس هیات فوتبال استان ابلاغ شده است؟
در بخش دیگری از مصاحبه آمده است: “با توجه به این که در سال های
اخیر با برنامه ریزی های انجام یافته اثبات کردیم استان اردبیل
توانایی حضور در سطح اول کشور را دارد در این راستا در برنامه
اجرایی این فصل نیز تمهیداتی اندیشیده شده است تا حضور اسپانسرها
در فوتبال و فوتسال استان تسهیل گردید و مجددا شاهد حضور در لیگ



های مطرح کشوری باشیم”.
در این پاراگراف به راحتی ادعای انجام یافته، توسط خود رئیس سابق
هیات فوتبال استان مورد تکذیب قرار گرفته است. اگر حضور در سطح
اول فوتبال کشور با برنامه ریزی های هیات به اثبات رسیده است
دیگر چه نیازی برای تلاش دوباره جهت رسیدن به آن وجود دارد؟
توانایی و لیاقت هر موردی وقتی به اثبات می رسد که حفظ و بقای آن
در موقعیت قبلی و فعلی برای دست اندرکاران امکان پذیر و میسر
بوده باشد. آیا به جا نخواهد بود که اشاره ای به برنامه های
انجام یافته برای اثبات توانایی حضور فوتبال و فوتسال استان در
سطح اول کشور در معرض دید افکار عمومی قرار گیرد؟آیا سقوط تیم ها
و نتایج نمایندگان استان در فوتبال و فوتسال نشان از اثبات
توانایی ها و برنامه ریزی های هیات می باشد؟ در شش سال گذشته
مدام اقدام برای جذب اسپانسر و حمایت کننده مالی توسط دست
اندرکاران هیات مطرح شده است آیا بهتر نیست که به موارد و
اقدامات انجام شده اشاره شود؟ آیا نباید به اطلاع افکار عمومی
رسانده شود که حامی تیم فوتبال بانوان یعنی سرامیک نمین به چه
دلیل عطای تیم داری در فوتبال را به لقایش بخشید؟ آیا این کار
نیز حاصل برنامه ریزی های هیات فوتبال استان بوده و یا دلایل

دیگری در آن دخالت داشته است؟
یکی از مهم ترین آفات ورزش استان بازی با کلمات و ارائه گزارش
های مورد نظر است که متاسفانه این رفتار توانسته است در طی سال
های گذشته بر روی ضعف رشته های مختلف ورزش پرده ای ضخیم بکشد و

حقایق را از دید عموم و افکار عمومی دور نماند.
 


